
Предраг Кон: Полицијски час није разматран, та мера би изазвала економско и политичко незадовољство
субота, 14 новембар 2020 20:57

Епидемиолог и члан Кризног штаба за сузбијање епидемије корона вируса Предраг Кон
изјавио је данас да увођење полицијског часа није било разматрано на седницама
Кризног штаба и додао да би та мера изазвала економско и политичко незадовољство.

  

  

Кон је за телевизију Пинк казао да је о увођењу полицијског часа чуо у изјави
председника Србије Александра Вучића али да Кризни штаб не разматра ту меру иако
би дала резултате, у виду смањења броја новоинфицираних корона вирусом.

  

Он је навео да треба разумети да постоји економски-политички део проблема повећаног
броја новоинфицираних, али да медицински део Кризног штаба за сада инсистира на
поштовању већ донетих мера.
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Кон је рекао да ће ученици кренути у школе у понедељак, али да би се тема преласка на
онлајн наставу могла наћи на дневном реду неке од наредних седница Кризног штаба.

  

Држава да схвати да нема више времена, појединац да избегне заражавање

  

Епидемиолог Предраг Кон оценио је данас, поводом актуелне епидемиолошке ситуације
у Србији, да држава „мора да схвати да нема више времена“ а да је појединац „мора да
избегне заражавање“.

  

Члан владиног Кризног штаба за сузбијање епидемије написао је на Фејсбуку и да
здравствени радници „морају да издрже“ у условима сталног раста броја
новоинфицираних, оних којима је потребно болничко лечење али и преминулих од
последица инфекције.

  

  

„Шта може држава да уради? Да схвати да нема више времена…Шта може појединац да
уради? Да избегне заражавање…Шта могу здравствени радници да ураде? Да
издрже… Морамо да успоримо вирус“, навео је Кон.

  

Он је раније изјавио да је Кризни штаб предложио нове мере, међу којима ограничавање
рада угоститељских објеката до 18 часова у наредне две недеље и обавезу ношења
маске и на отвореном у пешачким зонама, док је министар здравља Златибор Лончар
јуче најавио да ће мере бити усвојене „за дан или два“.

  

(Бета)
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